
Z á p i s 
 

z 15. zasadnutia Správnej rady ÚM SAV, v.v.i., 
ktoré sa konalo dňa 15.12.2024 

Prítomní:  V. Witkovský, M. Jusková, A. Krakovská, M. Škrátek, M. Tyšler 
Ospravedlnení:  - 
Prizvaní:  E.Gurišová, J. Maňka   
 
Program zasadnutia: 
1. Vzorový registratúrny poriadok organizácií Slovenskej akadémie vied a postup jeho implementácie v 

podmienkach ÚM SAV, v.v.i. 
2. Informácia o ekonomickej situácii ústavu a o očakávaných zmenách zamestnancov ku koncu roka 2024 

a začiatku roku 2025. 
3. Informácia o postupe rekonštrukčných prác do konca roka 2024 a návrhy na upresnenie zásobníka 

investícii v roku 2025. 
4. Informácia o vnútornom audite v ÚM SAV, v.v.i. a o dotazníku zhodnotenia rizík ÚM SAV, v.v.i. 
5. Iné. 

Ad 1. Vzorový registratúrny poriadok organizácií Slovenskej akadémie vied predložil na rokovanie SR 
riaditeľ ústavu emailom dňa 26.11.2024. Členovia SR mali možnosť dokument preštudovať 
a vyjadriť prípadné návrhy. Na zasadnutí SR schválila použitie vzorového textu len 
s úpravami konkretizujúcimi naše pracovisko. Riaditeľ poveril E. Gurišovú, aby do 
20.12.2024 upravila vzorový text na podmienky ústavu a vyžiadala jeho schválenie 
v Archíve SAV. Na základe toho SR prijala uznesenie: 

Uznesenie SR 8/2024 
Správna rada prerokovala vzorový registratúrny poriadok pre organizácie SAV a schválila 
postup jeho implementácie v podmienkach ÚM SAV, v.v.i. tak, aby nadobudol účinnosť od 
1.1.2025. 

Nový registratúrny poriadok ústavu bude po jeho schválení dostupný na dátovom serveri ústavu. 
 
Ad 2. O súčasnej ekonomickej situácii ústavu informovala vedúca ÚES Jusková. Apelovala na 

urýchlené uzavretie finančných operácií v oddeleniach ústavu, aby mohla byť uzavretá 
ekonomická agenda ústavu za rok 2024. Zároveň informovala, že ku koncu roku bude ukončený 
pracovný pomer na ústave 7 pracovníkom (Frollo, Hajzoková, Holländer, Jánošíková, H. 
Krakovská, Ondrejkovič, Sabolová) a budú tiež znížené alebo zvýšené úväzky (Tyšler, resp. 
Valkovič). Riaditeľ opätovne zdôraznil potrebu posilnenia výskumných kapacít ústavu mladými 
pracovníkmi a nutnosť aktívnejšej ponuky pracovných pozícií na web stránkach (napr. Euraxess, 
SAV), ale aj na iných fórach. 

 
Ad 3. O postupe rekonštrukčných prác na ústave v roku 2024 informoval M. Škrátek. Ich prehľad je 

v nasledujúcej tabuľke. 

• LABORATÓRIA 04      39 524 € 

• PROJEKČNÉ PRÁCE VESTIBUL       5 250 € 

• STRECHA BUDOVY ÚM               103 264 € + 1 264,56 €  

• IZOLÁCIA ZÁKLADOV BUDOV     28 155 €  NADPRÁCE NEVYČÍSLENÉ 

• PROJEKČNÉ PRÁCE ELEKTROROZVODOV      9 360 € 

• OPRAVA ELEKTROROZVODOV 3. P    47 998 € 

• OPRAVA STROPNÝCH PODHĽADOV 3.P   28 933 €  +MIESTNOSŤ 304, POSUVNÉ DVERE, ODPAD 

• REVITALIZÁCIA 117 A 118     13 969 € 

• OPRAVA STRECHY LES.LAB.     22 520 € 
SPOLU                   298 973 €  z toho výkonnostná zmluva   251 929 €      

vlastné    >43 105 € 
fond opráv    19 000 € 

Zároveň bol diskutovaný zoznam navrhovaných rekonštrukčných a investičných akcií na budúce 
obdobie, ktorý bude spresnený začiatkom roku 2025:  

 

 



ZÁSOBNÍK VZ NA BUDOVY 

1.  REKONŠTRUKCIA VESTIBULU (odhad)    120 000 € 
2.  DOKONČENIE 3. P        80 000 € 
3. VÝMENA STUPAČIEK ODPADU        25 000 € 
4. VYREGULOVANIE VYKUROVACEJ SÚSTAVY     40 000 €  
5.  OPRAVA KUPOLY ODHAD       20 000 € 
6.  OPRAVA TERASY             ? 
7.  REKONŠTRUKCIA VÝŤAHU         100 – 200 tisíc € 
8.  PIVNICA A CO KRYT               ? 
9.  OPRAVA FASÁDY BUDOVY ÚM            ? 
 
V rámci diskusie riaditeľ navrhol spresniť priority navrhovaných akcií a ak je to potrebné, tiež 
bezodkladne začať prípravy na ich výberové konania. Zaznela aj potreba doplniť tento zoznam 
o nové prístroje a zariadenia, napr. v súvislosti so zaradením projektu laboratória tomografických 
a mikrotomografických meracích a zobrazovacích metód (navrhovaného ÚM, ÚMMS a ÚVZ) do 
Národného projektu SAV – otvorená výskumná infraštruktúra. 

 
Ad 4. O priebehu vnútorného auditu v ÚM SAV, v.v.i. informovala Jusková. Audit dopadol dobre, boli 

vytknuté len formálne nedostatky, ktoré budú vyriešené drobnými úpravami formulárov 
používaných v ekonomickej a personálnej agende. SR bola tiež informovaná o dotazníku 
zhodnotenia rizík ÚM SAV, v.v.i., ktorý bol spracovaný v rámci auditu. Ukázalo sa, že pre 
niektoré dotazníkom hodnotené situácie (ktoré sa dlhodobo nevyskytli)  ústav nemá spracované 
písomné postupy a je na zváženie ich vytvorenie. 

 
Ad 5. Do bodu neboli predložené žiadne materiály. 
 
Prerokúvané dokumenty k bodom 1 a 4 sú k dispozícii na dátovom serveri ústavu. 
  

Zapísal: M. Tyšler 
Overil:  M. Jusková 
 
V Bratislave 16.12.2024. 


